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Referat 
afdelingsmøde 

Afdeling 787-0 Lejerbo Arresøparken 

   
Dato 16.02-2023 
Kl. 19:00 
 
 

Deltagere: 18 fremmødte fra 
15 lejemål. 

Fra Lejerbo: 
Driftschef Lars Hansen, og 
lokalinspektør Rasmus 
Holmberg 
 

Sted: Fælleshuset   
Mødeleder: Lone Goth 
Hartmann 

  

Referent: Karin Rasmussen   

 

 

 Dagsorden Formand Lone Goth Hartmann bød velkommen 

 

1. Valg af dirigent Rasmus Holmberg, Leejrbo 

 

2.  

Valg af stemmetællere 

 

Valg af referent 

 

Lars Hansen, Lejerbo og Gert Petersen 

 

Karin Rasmussen 

 

 

 

3  

Bestyrelsens beretning  

 

 

 

 

 

 

 

 

Beretningen blev fremlagt af formand Lone Goth Hartmann. 

Følgende emner berørt: 

 
✓ Renovation,fejl i forsyningsafregningen 

✓ Affaldsgårde, udvidelse. 

✓ Vaskeri, undersøgt for pris. 

✓ Udendørsbelysning, undersøgt for besparelser. 

✓ Fibernet, aftale med TDC er underskrevet og godkendt af 

bestyrelsen, da der ikke er nogen omkostninger for 

beboere og afdelingen. 

✓ Hjemmeside, fremover vil referater ligge på hjemmesiden 

samt hænge i udhængsskabet. Guide til hjemmesidden er 

vedhæftet. 

  

 

4. Afdelingens årsregnskab 

 

 

 

Budget 2023/2024 

 

Anne-Berit Frederiksen gennemgik i hovedtræk afdelingens 

årsregnskab. Årsregnskab er godkendt af bestyrelsen samt 

enstemmigt vedtaget af forsamlingen. 

 

Blev godkendt af forsamlingen.  
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5. Indkomne forslag 
1. Bestyrelsens forslag om 

justering af priser for leje 

af fælleshuset 

 
2. Opsætning af 

nummerplade på 

handicap p- plads v/ Anne 

og Gert Petersen 

 

Forslaget blev vedtaget af et flertal af forsamlingen. 

 

 

 

 

Forslaget blev vedtaget af et flertal af forsamlingen. 

Videre forløb i samarbejde med Lejerbo. Køb af skilte og 

opsætning er for ansøgerens regning.  

 

 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

medlemmer for 2 år. 

 

Valg af suppleanter for 1 år 

 

Anne- Berit Frederiksen & Irene Lind Larsen.  

 

 

Da der kun var opstillet 1 person er der kun valgt 1suppleant, 

og det blev: Lone Lambertsen. 

 

7. Evt. 

 

Der blev spurgt til suppleanternes deltagelses i 

bestyrelsesmøder. Bestyrelsen har gentænkt dette, og vil 

fremtidig indkalde suppleanter ved frafald i bestyrelsen. 

 

Der blev nævnt at bussen 328 bliver nedlagt af kommunen. 

Der blev søgt opbakning  til genetablering  af bus 328 fra 

bestyrelsen, dette falder uden for bestyrelsens arbejdsopgaver. 

 

   

  Mødet afsluttede kl.20.00 

   

  Referent:   Karin Rasmussen 

   

  Dirigent:                                                  Dato: 

 

 

_____________________________________________ 

 

 Lokalinspektør Rasmus Holmberg 

 

  Formand:                                                 Dato: 

 

 

_____________________________________________ 

 

Lone Goth Hartmann 
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